
   

 
 

 

 

 

 

 

 

Möte 
Styrelsemöte 11/2019-20 (591) 

Datum och tid Plats 
2020-02-17, 18.00-21.00 StOF-kansliet, Solna 

Närvarande   
Lennart Hävrén 

Lars Gerhardsson 

Göran Hellgren 

Lars Forsberg 

 

Per Forsberg 

 

Jan Bojling 

Leif Carlsson 

 

 

 

Adjungerad sekreterare 

 

StOF-kansliet 

 

Ej närvarande 

Ej närvarande 

  

 

 

1 Öppnande 

Ordföranden Lennart Hävrén hälsar välkommen. Lars Forsberg utses till mötessekreterare. 

 

2 Föregående protokoll 

Protokoll från 27 januari justerades och lades till handlingarna. 

 

3 Kanslirapport 

 

*Ungdom, trygga miljöer 

Numer måste alla som jobbar med barn inom klubbar och StOF visa upp utdrag ur belastningsregistret. 

Detta är ett led i RF:s strategi med trygga idrottsmiljöer. Per informerade om detta och för StOF:s del 

innebär det att alla ledare på våra utvecklingslägren måste skaffa ett sådant utdrag. Fås inom några dagar. 

 

*Krishantering 

StOF behöver utse en grupp som har rollen som kontaktyta mot klubbar, media mfl gällande 

krishantering. Framförallt berör detta vid våra läger. Inget beslut tog i frågan. 

 

*Utvecklingsmiljö Stockholm Södertälje, EMSS 

Per Forsberg rapporterade från möte med Johan Giberg, Södertälje-Nykvarn. Johan som tävlar för 

Södertälje-Nykvarn, har KTH-Södertäljes uppdrag att titta på förutsättningarna att skapa en elitmiljö där 

orienterare som vill studera på KTH i Södertälje även kan satsa på Orientering. Intresse finns från 

Stockholm att kunna haka på, även om SNO:s intresse ligger i att de ska kunna få aktiva till SNO och få 

dem att bo i Södertälje. Å andra sidan går det att studera i Södertälje men bo i Stockholm. Dialogen 

fortsätter. 

Per tog även upp detta med att Sport Campus Sweden har lagts ner. Innebär att det idag inte finns ett 

stödprogram för idrottare som vill satsa på orientering i Stockholm. Förhoppningar finns att KTH och 

Gymnastik o Idrottshögskolans, som RF stöttar, ska kunna bidra till bättre förutsättningar för orienterare 

som vill satsa på en elitkarriär. . Stockholms Stad ev ska gå in med medel för att stötta detta projekt. 

 

 

Protokoll 



   

 
*Utbildning 

Ungoteket drar igång 4 mars. 

 

Arrangörsträffarna är genomförda med bra intresse. Mats Troengs medverkan på banläggarträffen var 

intressant och uppskattat.  

 

Markkommitténs utbildning för markkontakter genomförs den 16 maj.  

*Orientering Stockholm (StOF-nytt) 

Göran rapporterade att arbetet med nummer 1 nu går in i slutskedet. Beräknas gå på tryck dagarna efter 

årsmötet. Diskuterades hur vi ska öka antalet prenumeranter. Göra tidningen som obligatorisk till alla 

hushåll som är medlemmar i klubbarn (enskilda medlemmar som bor på samma adress) Göran kollar 

med Paul Nore´n om han kan utreda hur man kan ta fram antalet hushåll och vad detta skulle innebära för 

ekonomin för tidningen. 

Göra gör en dragning om detta på årsmötet den 9 mars. 

* Hitta ut 

Göran rapporterade att arbetet går framåt. Kartritare sökes. Carl Bachman hjälper till med  

Planen är att släppa Hitta Ut Stockholm i slutet av april. 

Karträtten av de sprintkartor som ligger inom Stockholms innerstad diskuterades. Göran får i uppdrag att 

titta på lösning på äganderätten i samverkan med berörda klubbar.  

*O-ringen 

Lasse G raporterade att arbete nu pågår ute i klubbarna för att kunna ge besked om hur man ställer sig till 

att ingå i ett framtida föreningsråd för att arrangera 2025.  

StOF-styrelsen bör ta fram en plan för hur tävlingsprogrammet 2024-2026 ska se ut. Diskuterades vad 

som ska presenteras på årsmötet den 9 mars. 

* Markkommittén 

Möte med kommittén planerat till den 18 feb.  

Lasse F rapporterade från möten med Länsstyrelsen. StOF, Segling och Flygsport kommer ingå i en 

referensgrupp som Länsstyrelsen har startat angående friluftslivsfrågor i länet.   

* Svealandsmöte 

Möte planerat till den 26 mars. Plats utreds av Göran. Mötet ska bland annat ta upp tävlingsprogrammet 

2021 och även hur vi kan avlasta varandra vid behov. För StOF gäller etta framförallt 2024-2026. 

* SkidO 

Inget att rapportera 

 

4 Inför Årsmötet 9 mars 2020 

Mötet genomförs den 9 mars på Stockholmsidrotten. Helen Hellmark Knutsson kommer leda mötet som 

ordförande. 

 

Verksamhetsberättelsen delades ut. Styrelsen uppmanas att snarast återkomma med synpunkter. 

Göran och Lasse F gör ett förslag till program för kvällen. 

 

Göran tittar på ett förslag till verksamhetsplan. 

 

Lasse tar fram ett beslutsdokument för kartägarens ansvar som lämnas som ett styrelseförslag till 

årsmötet. 

 

Lasse kollar med valberedningen om status och att de finns representerade på årsmötet 

 

 

 

 

 

 



   

 
5   Ekonomi 

Bokslut och revision är klart i och med mötet den 3 februari. Allt godkänt av revisorerna. Palle Norén 

träffar kansliet fr att ta fram budget för 2020. Palle medverkar även på årsmötet och föredrar bokslut 

2019 och budget 2020. 

 

6 Mark 

Lennart håller i kontakterna med OK Älvsjö-Örby och Stockholm Vatten gällande Tiomilarepet i 

Bornsjöns Naturreservat. Viktigt att fullfölja detta projekt och att arrangemanget genomförs enligt plan. 

 

Att få till ett möte med Haninge Kommun angående tävlingsverksamhet för både Haninge SOK och 

övriga stockholmsklubbar återstår. Lennart har bollen. 

StOF har till Länsstyrelsen svarat på Stockholm Vattens inlaga gällande orientering i Bornsjöns 

Naturreservat. Lennart har även kontaktat nya styrelseordföranden i Stockholm Vatten för att informera 

om hur tjänstemännen hanterar orientering på deras mark. 

 

Torbjörn Tirén och Anders Winell jobbar på med planeringen av den älginventering som StOF lovat att 

genomföra åt Jägareförbundet på Södertörn. 

 

7 SkidO 

Inget nytt 

 

8 Uppdragslistan 

Det mesta i nuvarande listan är genomfört. Framtida lista tas upp vid nästa möte 

 

9 Övriga frågor 

-Klassindelning: Kansliets förslag tillstyrktes. Delges klubbarna via StOF-nytt och brev till arrangörerna. 

 

- Lathund Ordföranden. Göran har tagit fram ett dokument som kan vara ett hjälpmedel till klubbarnas 

ordförande. Dokumentet tar upp frågor som berör förhållandena mellan StOF och klubb. Tas upp vid 

nästa sammanträde. 

 

-Kommunikationsplan. Göran har skickat ut förslag på kommunikationsplan. Senast 28/2 vill ha ha 

styrelsens synpunkter. 

 

-SOFT:s Förbundsmöte 21-22 mars. Föreslås att Lennart, Leif, Göran, Lasse och Martina Sundberg 

företräder Stockholm vid Förbundsmötet. Lasse kollar med Martina om det funkar för henne. 

 

10 Kommande möten 

9 mars – Årsmöte 

Kommande möten planeras i samband med årsmötet 

 

11 Avslutning 

Lennart avslutade mötet. 

 

Vid protokollet Justeras 

 

 

Lars Forsberg Lennart Hävrén 


